
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 26/11/2024 
 
Του:  Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Εικόνες ντροπής στο Δημοτικό Στάδιο Διδυμότειχου» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αθλητών, ντροπή και όνειδος αποτελεί το γεγονός 
ότι εδώ και μήνες στο Δημοτικό Στάδιο Διδυμοτείχου προπονούνται με φώτα 
από προβολείς αυτοκινήτων, καθώς το γήπεδο δε διαθέτει ούτε νερό ούτε 
ρεύμα, παρά τις συνεχείς τους εκκλήσεις. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι οι 
συνθήκες που επικρατούν στο εν λόγω Δημοτικό Στάδιο παραπέμπουν σε 
καταστάσεις τριτοκοσμικών χωρών, καθώς εδώ και αρκετούς μήνες οι 
αθλητές κάνουν τις προπονήσεις τους μέσα σε μισοσκόταδο, 
χρησιμοποιώντας τους προβολείς των αυτοκινήτων τους ή τοποθετώντας 
φακούς στους εσωτερικούς χώρους του σταδίου για να βελτιώσουν έστω και 
λίγο την ορατότητά τους. Το ανωτέρω ζήτημα δημιουργήθηκε από τον 
περασμένο Ιούνιο, όταν κλάπηκε από αγνώστους ένα καλώδιο που συνδέει 
τον μετασχηματιστή της ΔΕΗ με τον χώρο των προπονήσεων. Έκτοτε, παρά 
τις συνεχόμενες εκκλήσεις προς τους αρμοδίους, δεν ασχολήθηκε κανείς με το 
θέμα, αν και ο Δήμαρχος της περιοχής, μετά από καταγγελίες, δεσμεύτηκε να 
επισπεύσει τις διαδικασίες για την αποκατάσταση του προβλήματος. Παρόλα 
αυτά, οι αθλητές συνεχίζουν μέχρι και σήμερα να κάνουν τις προπονήσεις 
τους στα σκοτάδια. 
Ζητούν οι προαναφερόμενοι να επιληφθούν οι αρμόδιοι φορείς και να 
εγκύψουν στο πρόβλημά τους, ώστε να εξομαλυνθεί η δυσλειτουργία που 
επικρατεί στις εγκαταστάσεις του Δημοτικού Σταδίου Διδυμοτείχου, 
παρέχοντας στους πολίτες έναν αξιοπρεπή χώρο άθλησης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1822

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/11/2024



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε για την άμεση εξεύρεση λύσης στο 
πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι αθλητές στο Δημοτικό Στάδιο Διδυμοτείχου, 
προς όφελος της τοπικής κοινωνίας και της εύρυθμης λειτουργίας του 
Σταδίου; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 




